
 

Protokół Nr 19/25 

ze wspólnego posiedzenia Komisji Budżetu i Rozwoju oraz Komisji Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska odbytego w dniu 23 kwietnia 2025 r. w godz. od 12:00 do 15.30 

w sali posiedzeń Starostwa Powiatowego w Jarocinie s. 30  

*   *   *  

Posiedzenie otworzył i prowadził Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju, radny Karol 
Matuszak, który na wstępie powitał wszystkich członków Komisji i zaproszonych gości. 

Stwierdził, że Komisje mogą podejmować prawomocne decyzje, gdyż zachowują quorum.  

 W posiedzeniu Komisji udział wzięli członkowie komisji wg listy obecności, która 

stanowi załącznik nr 1 do protokołu. Zaczniemy od tego może, bo za miesiąc chcemy jechać na te, 

znaczy, jeżeli pan się zgodzi, to wspólną komisję z rolnictwem zrobimy i pojedziemy do Żerkowa. 

Pan Jędraszczyk deklarował, że nas oprowadzi po zalewowych terenach, a pan starosta sugerował, 

że zorganizuje z myśliwymi tam jakieś ognisko w tym Borsuku na Podlesiu, tak?  

 

P. T. Bandyk, Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska - tak, oczywiście. 

Szanowny panie radny, rozmawiałem z panem Jackiem Jędraszczykiem i powiedział, że się zgodził 

i nas obwiezie po całej naszej gminie, nie ma żadnego problemu. A my musimy ustalić datę. Tak, 

oczywiście, możemy tam na Podlesiu przy stawach się spotkać wszyscy razem. A pan Jacek 

Jędraszczyk jest najstarszym radnym, burmistrzem, zna każdą dziurę, jak to się mówi, nie?  

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju, radny Karol Matuszak - to dziękuję. To 

przejdźmy do meritum sprawy do dzisiejszej komisji. Macie państwo przed sobą programy tej 

komisji. Jeżeli nie ma żadnych uwag w tej materii, to przejdziemy do realizacji poszczególnych 

punktów. 

 

Tematyka posiedzenia: 

1. Sprawozdanie z realizacji dochodów powiatu za I kwartał 2025 r. 

2. Sprawy bieżące – zaopiniowanie projektów uchwał, zapoznanie się z materiałami sesyjnymi w 

zakresie działania komisji. 

3. Objazd dróg powiatowych - Gmina Jarocin i Gmina Żerków. 

 

Ad. pkt. 1.  

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju, radny Karol Matuszak - Sprawozdanie z 

realizacji dochodów powiatu za I kwartał 2025 r. Załącznik nr 2 do protokołu. Sprawozdanie 

dostaliście państwo w materiałach. Jest pan Jacek na sali. Jeżeli są pytania, to proszę. Jeżeli są ze 

strony państwa radnych jakieś pytania do tego materiału, to bardzo proszę. Po pierwszym kwartale 

to nic w sumie nie wiadomo jeszcze, tak, nie?  

 

P. J. Jędrzejak, Skarbnik Powiatu – Już coś tam widać. Procent jest dobry. 25% tak standardowo, 

czyli 1 czwarta budżetu minęła. Tyle powinno być. Mamy prawie 40%. To jest prawidłowe, bo 

dostajemy zawsze też większy odpis z subwencji po to, żeby zapłacić IPIT-u, żeby zapłacić tak 

zwane trzynastki. Więc ta realizacja jest na poziomie 40%, dochody bieżące 36%, dochody 



 

majątkowe 70%, a to dlatego, że realizujemy płatności dotyczące dróg. No i dlatego też z 

Rządowego Funduszu Dróg dostaliśmy prawie 13 milionów już w tej chwili z Polskiego Ładu. I 

taki z tego tytułu wynika wysoki odpis procentowy już. Także nie ma większych zastrzeżeń. 
Dziękuję. 
 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju, radny Karol Matuszak – czy są pytania? Nie 

widzę. Jeżeli nie ma więcej pytań, to przejdziemy do relacji kolejnego punktu. 

 

Ad. pkt. 2.  

Sprawy bieżące – zaopiniowanie projektów uchwał, zapoznanie się z materiałami sesyjnymi w 

zakresie działania komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju, radny Karol Matuszak - rozpatrzenie projektu 

uchwały Rady Powiatu Jarocińskiego zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Jarocińskiego na lata 2025 - 2030. Załącznik nr 3 do protokołu. 

 

P. J. Jędrzejak, Skarbnik Powiatu – Szanowni Państwo, jeżeli chodzi o WPF, to oczywiście rok 

2025. Zmienia się budżet, dlatego też trzeba wprowadzić zmiany w załączniku nr 1 w 2025 roku. 

I oczywiście też w załączniku nr 2 dokonujemy zmian, wprowadzamy dwa nowe przedsięwzięcia. 

Po pierwsze utrzymanie Biuletynu Informacji Publicznej. To jest umowa dwuletnia. I dostawa i 

wykonanie tablic rejestracyjnych, które tutaj są wydawane przez nasz Wydział Komunikacji. I tutaj 

to zadanie zostaje też dopisane do WPF-u na najbliższe 3 lata. I w związku z powyższym poproszę 
o zaopiniowanie przez Komisję. Dziękuję. 
 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju, radny Karol Matuszak – czy są pytania ze strony 

Państwa Radnych? Jeżeli nie ma, to proszę o zagłosowanie w systemie esesja. Dziękuję. 
 

Głosowano w sprawie: Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Jarocińskiego zmieniającej 

uchwałę w sprawie ustalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Jarocińskiego na lata 

2025 - 2030. 

Wyniki głosowania ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, 

NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (7) Tomasz Bandyk, Roman Dworzyński, Józef Hoffmann, Jarosław 

Łukasiewicz, Karol Matuszak, Elżbieta Regulska, Maciej Zegar PRZECIW (0) WSTRZYMUJĘ 

SIĘ (0) BRAK GŁOSU (2) Mirosław Drzazga, Waldemar Wojtkowiak NIEOBECNI (0) 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju, radny Karol Matuszak - rozpatrzenie projektu 

uchwały Rady Powiatu Jarocińskiego zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu 

Powiatu Jarocińskiego na 2025 r. Załącznik nr 4 do protokołu. 

 

P. J. Jędrzejak, Skarbnik Powiatu – Szanowni Państwo, żeby było może tak czytelniej, to 

jednostkami Zespół Szkół Specjalnych. Zmiany dotyczące stypendiów. Wprowadzamy stypendia 

motywacyjne do poszczególnych szkół. Szkoła, specjalna kwota 6 tysięcy złotych. Poza tym 



 

dokonują przesunięć wartości. W zakresie swojego planu i budżetu. Przede wszystkim 

zabezpieczają środki na Zakładowy Fundusz Świadczeń Socjalnych. Ten odpis jest większy niż 
5%, niż to było pierwotnie planowane. Wtedy jeszcze nie była kwota bazowa podawana. A jak 

została uchwalona w ustawie budżetowej, no to wtedy automatycznie te odpisy są większe. I oprócz 

tego jeszcze też przesuwamy środki w związku z tym, że w Szkole Specjalnej są oszczędności 43 

tysiące. Są przesuwane do szkoły numer 2. W Liceum Ogólnokształcącym na stypendia 

motywacyjne to jest kwota 17 tysięcy. W Zespole Szkół nr 1 stypendia motywacyjne dla uczniów 

za wyniki w nauce też 17 tysięcy. Oprócz tego przesuwamy z oszczędności i z ich budżetu kwotę 
71 tysięcy 128 złotych. Zespół Szkół nr 2 stypendia motywacyjne też 17 tysięcy złotych. I w 

ramach ich budżetu szkoła wystąpiła o dofinansowanie w zakresie zakupu usług. Chcieli ponad 

260 tysięcy. Zarząd przyznał 200 tysięcy. 71 tysięcy 128 pochodzi z Zespołu Szkół nr 1. 43 tysiące 

z Zespołu Szkół Specjalnych. I w ramach oszczędności w Zespole Szkół nr 2 kwota 85 tysięcy 872 

złote. No ten brak wynika przede wszystkim z tego, że jak państwo wiecie absolwenci czy 

uczniowie szkół o profilu mechanicznym, mechanik samochodowy. Jak kończy szkołę, 
kształcenie. Musi mieć też prawo jazdy. I tutaj po stronie powiatu są te koszty też finansowane. A 

w związku z tym, że nigdy nie wiadomo ile tych uczniów ostatecznie będzie brało udział i 

przystąpi. No to te plany dopiero zawsze uzupełniamy w ciągu roku. I dlatego też tutaj dokładamy 

do kształcenia i do właśnie z tego tytułu na zakupy usług w Zespole Szkół nr 2. Oprócz tego Zespół 

Szkół nr 2 zwiększa plan na wycieczki. Łącznie kwota 200 tysięcy złotych. Tak jak państwo wiecie 

wycieczki uczniów no co roku są też prowadzone. Właśnie teraz jest taki sezon, powoli się zbliża. 

I z odpłatności rodziców i uczniów po stronie dochodów taka kwota zostaje wprowadzona. I po 

stronie wydatków też jest ujęta. A oprócz tego zabezpieczamy też w dwójce środki na Zakładowy 

Fundusz Świadczeń Socjalnych. Ogółem zwiększenie to jest 34 tysiące 26 tysięcy złotych. 36 

złotych i 39 groszy. I to zabezpieczamy to w budżecie ze środków powiatu. No tak jak mówiłem 

odpis jest po prostu większy w tym roku. W Zespole Szkół w Tarcach następują przesunięcia w 

zakresie ich planu. Przesunięcia są na kwoty 31 tysięcy. Oszczędności wynikają z funduszu ZUS 

oraz funduszu wynagrodzeń. I przede wszystkim to boisko trawiaste, które zostało zryte przez 

dziki. I właściwie trzeba to boisko całe zrekulturować. I posiadać na nowo. Oprócz tego szkoła też 
zabezpiecza środki na delegacje i usługi oraz zakupy bieżące. Jeżeli chodzi o stypendia to dla 

szkoły została kwota przyznana 8 tysięcy 686 złotych. Poradnia psychologiczno-pedagogiczna na 

wniosek pani dyrektor. Zwiększenie planu o 130 tysięcy na klimatyzację. I przesunięcia bieżące w 

ramach szkoły 706 złotych. Oszczędności z trzynastek na Zakładowy Fundusz Świadczeń 
Socjalnych. Łącznie w zakresie oświaty przesuwamy ze środków powiatu 166 tysięcy 26 złotych i 

35 groszy. Tak jak mówiłem na klimatyzację oraz na zabezpieczenie odpisów na Zakładowy 

Fundusz Świadczeń Socjalnych. A z tych dodatków motywacyjnych zostaje z planu około 100 

tysięcy zostaje w tej chwili rozdysponowane prawie 6 tysięcy złotych. A ta druga część, druga pula 

będzie w drugim półroczu. Dom dziecka nr 1 wystąpił. Ośrodki na prace dekarskie i na 

wypoczynek letni. Te środki łącznie w kwocie 26 tysięcy 880 złotych wpłynęły nam już w zeszłym 

roku. Wypoczynek letni to są darowizny, które zostały wpłacone do tej jednostki pod koniec roku. 

A prace dekarskie to jest odszkodowanie za mienie. W Domu Pomocy Społecznej w Kotlinie 

następuje zwiększenie planu o kwotę 2447 złotych 80 groszy. To są z opłat. Za pobyt 

podopiecznych, tak zwana ta jednodniówki. I wprowadzamy te środki oczywiście do budżetu. A 

oprócz tego też zasilamy w DPS-ie zakładowy fundusz świadczeń socjalnych. To jest kwota blisko 



 

3,5 tysiąca złotych. Straż Pożarna ma przesunięcia w zakresie oszczędności swojego budżetu. Też 
na zakładowy fundusz świadczeń socjalnych. Też na delegacje i na wypłatę równoważnika 

strażakom. Powiatowy Urząd Pracy. W ramach swoich oszczędności wystąpił o zakup kotłów 

gazowych do ogrzewania w budynku. Obecne kotły, które są, działają, ale co chwilę są naprawiane, 

co chwilę są awarie. I te koszty awarii już właściwie są wyższe niż zakup nowych urządzeń. 
Dlatego dyrektor się zwrócił, aby w ramach swojego budżetu z oszczędności, które wynikają z 

zakupów, z usług energii. Oraz z odpisów na PFRON przesunąć środki i zakupić nowe instalacje 

kotłów gazowych właśnie w jednostce. I zarząd takie środki tutaj wyraził zgodę. W Powiatowym 

Centrum Pomocy Rodzinie następują następujące zmiany. 548,20 zł ze środków Funduszu Pomocy 

Ukrainie zabezpieczamy. 5 tysięcy dostali z dotacji z budżetu państwa. To jest na przemoc. To jest 

na szkolenie dla sprawców przemocy domowej. Z dotacji z budżetu państwa. Środki wprowadzamy 

do budżetu oczywiście. Oprócz tego w zakresie własnej działalności i ponadplanowych dochodów 

wprowadzamy w PCPR-ze środki z przeniesień 1422 zł oraz 1537 zł. Też na pokrycie zakładowego 

funduszu świadczeń socjalnych oraz na uzupełnienie kwot na czynność. No i na postępowania 

sądowe, które są prowadzone w PCPR-ze zabezpieczamy też kwotę 10728 zł. W samym starostwie, 

tak jak państwo widzieliście, wprowadzamy drogi, na które powiat albo pozyskał dofinansowania, 

albo pozyskał pomoc finansową od gminy Jarocin. I tutaj wprowadzamy te dwie drogi Stęgosz- 

Chrzan. To są te środki pozyskane i Wilkowyja - Łuszczanów, które też zostały przez gminę pomoc 

finansowa stała podjęta. I wprowadzamy też 20 tysięcy na zakup sadzonek drzew przy drogach 

powiatowych. A w pozostałych rozdziałach starostwa to dokonujemy przesunięć w zakresie 

oszczędności, które wystąpiły z tytułu tzw. trzynastek. I te oszczędności po wypłacie trzynastek 

przesuwamy na fundusz wynagrodzeń, na wynagrodzenia bieżące. Uzupełniamy też odpis na 

zakładowy fundusz świadczeń socjalnych. Oprócz tego zarząd przyznał środki dla OSP w 

Łobzowcu. 5 tysięcy, Wilkowy i 15 tysięcy i OSP w Cielczy 15 tysięcy. Uzupełniamy też środki 

na tablice rejestracyjne. Mówiłem o tym trzyletnim programie, który zostaje zapisany w WPF-ie. 

W tym roku to jest kwota 20 tysięcy. W pozostałych latach WPF-u i prognozy już po około 300 

tysięcy rocznie. I jeszcze mamy zmiany w zakresie pożytku i wolontariatu. Oszczędności, które 

pozostały po... w zakresie rozdziału rehabilitacji są przesuwane na obozy. Kwota oszczędności 

3312, a obozy zostają... zwiększona kwota 6 tysięcy złotych. I też zwiększamy budżet w zakresie 

kultury. Kwota 40 tysięcy złotych i kultury fizycznej kwota 49 tysięcy 500. To już tak skrótowo 

najważniejsze zmiany w budżecie. Dobrze. Dziękuję. 
 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju, radny Karol Matuszak – pytania ze strony 

państwa radnych? Jeżeli nie ma, to przegłosujemy. Dziękuję. 
 

Głosowano w sprawie: Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Jarocińskiego zmieniającej 

uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Jarocińskiego na 2025 r. 

Wyniki głosowania ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (9) Tomasz Bandyk, Mirosław Drzazga, Roman Dworzyński, Józef 

Hoffmann, Jarosław Łukasiewicz, Karol Matuszak, Elżbieta Regulska, Waldemar Wojtkowiak, 

Maciej Zegar PRZECIW (0) WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) BRAK GŁOSU (0) NIEOBECNI (0)  

 



 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju, radny Karol Matuszak – głosuje Komisja 

Rolnictwa. 

 

Głosowano w sprawie: Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Jarocińskiego zmieniającej 

uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Jarocińskiego na 2025 r. 

Wyniki głosowania ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (5) Tomasz Bandyk, Roman Dworzyński, Waldemar Wojtkowiak, Maciej 

Zegar, Mariusz Stolecki PRZECIW (0) WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) BRAK GŁOSU (0) NIEOBECNI 

(0)  

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju, radny Karol Matuszak - rozpatrzenie projektu 

uchwały Rady Powiatu Jarocińskiego w sprawie udzielenia Parafii Rzymskokatolickiej pw. 

św. Małgorzaty w Cielczy dotacji z budżetu powiatu na prace konserwatorskie kościoła wpisanego 

do rejestru zabytków. Załącznik nr 5 do protokołu. 

 

P. M. Stolecki, Starosta – To, szanowni państwo, jak wszyscy doskonale wiecie, że mamy swój 

program tutaj uchwalony przez Radę. I tak naprawdę mamy też zabezpieczone z tego tytułu środki 

w tegorocznym budżecie. To jest kwota 50 tysięcy złotych. Z reguły w latach poprzednich 

wyglądało tak, że praktycznie... dotowaliśmy kościoły w kwotach 50 tysięcy złotych. Tutaj 

wpłynęło pismo z parafii w Cielczy. Jako zarząd oczywiście się przychylamy, żeby wspomóc na 

chwilę obecną. Wiemy, że nie ma kościoła, który gdzieś będzie wnioskował jeszcze z tego 

programu o wsparcie finansowe, o dotacje. Oczywiście, jeżeli taki wniosek gdzieś tam się pojawi, 

no to już będziemy też jako Rada tutaj decydować, czy będziemy ten program, plan zwiększać, czy 

nie. Dzisiaj na pewno udzielając dotacji tutaj Cielczy, no to faktycznie można powiedzieć, że 

budżet sobie wyczyścimy. W naszej tutaj uchwale budżetowej. Kwota 50 tysięcy złotych. To jest 

remont tak naprawdę tutaj sztukariady w kościele. Chodzi tak naprawdę o sufit. No i ja tutaj akurat 

bym się przychylał, żeby wspomóc Parafię w Cielczy. Co prawda, jak Państwo przeglądali 

uchwałę, to jest tam błąd w uzasadnieniu, ponieważ w uzasadnieniu jest wpisany kościół świętego 

Wojciecha w Rusku. A to dotyczy oczywiście kościoła tutaj parafia świętej Małgorzaty w Cielczy. 

Więc to jest tutaj literówka. Jeżeli Państwo Radni mają pytania odnośnie projektu uchwały, to 

mogę odpowiedzieć. Jeżeli nie, to prosiłbym o pozytywne zaopiniowanie tej uchwały. Wczoraj 

Komisja Edukacji i Spraw Społecznych też procedowała ten projekt uchwały. Jednomyślnie, 

pozytywnie została uchwała przegłosowana. Dziękuję. 
 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju, radny Karol Matuszak - dziękuję. Czy są pytania 

ze strony Państwa Radnych? W związku z powyższym bardzo proszę o przegłosowanie.  

 

Głosowano w sprawie: Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Jarocińskiego w sprawie 

udzielenia Parafii Rzymskokatolickiej pw. św. Małgorzaty w Cielczy dotacji z budżetu powiatu na 

prace konserwatorskie kościoła wpisanego do rejestru zabytków. 



 

Wyniki głosowania ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (9) Tomasz Bandyk, Mirosław Drzazga, Roman Dworzyński, Józef 

Hoffmann, Jarosław Łukasiewicz, Karol Matuszak, Elżbieta Regulska, Waldemar Wojtkowiak, 

Maciej Zegar PRZECIW (0) WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) BRAK GŁOSU (0) NIEOBECNI (0) 

 

Ad. pkt. 3.  

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju, radny Karol Matuszak - dziękuję w ten sposób, 

żeśmy wyczerpali porządek obrad. Szanowni Państwo, chwila przerwy i będziemy się pomału 

opakować i jedziemy realizować objazd dróg powiatowych - Gmina Jarocin i Gmina Żerków. I 

zaczynamy od Gminy Żerków.  

 

P. T. Bandyk, Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska - ja jeszcze chciałem, 

tylko przekazać, że 13 kwietnia byliśmy jako Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska na 

wiosennych targach rolniczych Agromarsz, które się odbyły w Powiecie Pleszewskim.  

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju, radny Karol Matuszak – w ten sposób 

wyczerpaliśmy program Komisji. Dziękuję pięknie.  

 

Przewodniczący Komisji 

Budżetu i Rozwoju 

 

 

Karol Matuszak 

Protokołowała: 

 

Ewa Wielińska 

 


